
Protokoll vårstämma Samfälligheten Kopper 25 april 2022 

 

1. Marika öppnar stämman. 

2. Fastställande av röstlängd – 10 närvarande och 8 röstberättigade. 

3. Val av stämmosekretariat 

• Ordförande – Marika Thorsell 

• Vice ordförande – Jesper Kristiansson 

• Sekreterare – Karin Knauer 

• Rösträknare tillika justeringsmän – Malin Bodevi (Röd 24) & Lars – 

Ivar Kopp ( 

4. Stageenlig kallelse – ja den har gått ut 14 dagar innan stämman.  

5. Fastställande av dagordning – stämman fastställer dagordningen.  

6. Verksamhetsberättelse 2021 – alla medlemmar har fått ut 

verksamhetsberättelsen för 2021. Stämman fastställer 

verksamhetsberättelsen.  

7. Fastställande av balansräkning. Stämman fastställer balansräkningen.  

8. Resultat 2021,  + 487 963:- 

9. Revisorernas berättelse läses upp.  

10. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2021. Stämman ger styrelsen 

ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021.  



11.Debiteringslängd 2022  - debiteringslängd omgjord. Alla medlemmar har 

fått ut den i samband med kallelse till vårstämman. Ingen förändring i 

avgiften. Stämman antar den nya debiteringslängden.  

12.Inkomst och utgiftsstat 2022 (budget) – avgiften för VA har höjts därav 

ökad budget för kostnad för vatten. Stämman antar budgeten för 2022. 

13.Information från föreningen 

• Dräneringsarbete ska påbörjas i maj, till en början på Timotejvägen 

men sedan i övriga delar i området. 

• Översyn av varmförrådstak vid gamla tvättstugan samt vid andra 

förråd mellan några radhus i området.  

• Kallförrådsdörrar som ska göras underhåll på.  

• Fogning av tegel ffa ovanför dörrar på vissa förråd. 

• Stenungsund Kommun ska under året asfaltera gator i området 

som tillhör kommunen.  

• Två st ungdomar (som bor i området) anställda som 

sommarjobbare då vaktmästaren har semester. 

14.Övriga frågor – en inkommen fråga gällande laddstolpar till elbilar i 

området. Frågan gällde hur tänker föreningen kring detta? Frågan kring 

att anlägga nya parkeringar kom upp vid förra stämman och då röstade 

stämman nej. Vi kommer därför inte att anlägga nya parkeringar så 



frågan är var ska laddstolparna finnas? Räcker elnätet? Många frågor 

kring detta. Styrelsen tittar vidare på detta.  

15.Avslutning 

 

 

 

Marika Thorsell, ordf   Karin Knauer, sekr 

 

 

 

Malin Bodevi, rösträkn/just man               Lars – Ivar Kopp, rösträkn/just man 


